
 

 

 

Schriftelijke vragen aan het college (art. 40 RvO) 

10 December 2020 

Onderwerp: duurzaamheidsleningen 

 

Geacht college 

 

In de besluitvormende vergadering van 10 en 11 November 2020 hebben wij een motie inge-

bracht aangaande “aanvulling budget energielening”. Deze motie is niet in stemming ge-

bracht omdat wethouder Fransen in deze vergadering heeft toegezegd in het eerste kwar-

taal 2021 met een voorstel te komen hoe deze energielening, kijkende na de toekomst, inge-

richt kan worden. 

 

In de diverse overzichten welke zijn toegezonden voor de raadsvergadering van 15 decem-

ber 2020 vinden wij niets terug dat de wethouder hier mee bezig is en dat aanlevering van 

dit voorstel in het 1e kwartaal 2021 aan de raad zou worden toegezonden! 

 

Vraag; 

Is de wethouder hier mee bezig en kan de raad zoals toegezegd dit voorstel in het 1e kwar-

taal 2021 tegemoet zien. 

 

 Met dank, 

 

Bert van der Velden 

Pro Actief Goirle  

 


